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BÀSQUET LEB OR

"Ensencanta
tornésa se
El president de la lliga confirma que la reducció del cànon däccés és imminent

solució de la Comissió Nacional
dels Mercats i la Competència
per tgnir una idea clara de com
modificar el cànon, però avanço
que enunfuturmolt curt, gaire-
bé amb caràcter immediat, els
criteris d'ascens a I'ACB seran
diferents", va-apuntar el diri-
gent, que va avisar que, malgrat
tot, no serà'fàcil entrar-hi. "El
cànon serà més petit i es facili-
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I LI-EIDA t El president de I'ACB,
FrancescRoca, va dir ahir queli
agrada la possibilitat que Lleida
torni a jugar a la màxima cate-
goria del bàsquet espanyol. "Ja
ens agradaria. A mi m'encanta-
ria molt que I.leida tornés a ser
una plaça ACB. Probablement
no tardarà gaire. Falta afinar
una mica més els temes espor-
tius per estar una mica més
amunt, però queda poc i crec
que té oportunitats. La LEB Or
és una lliga complicada, però
aquí hi ha un club sòlid", va
indicar el màxim dirigent de
I'associació de clubs, que ahir
va participar com a ponent e4
un dd's actes del Fòrum Em-
presa Lleida que dirigeix Félix
Gonzâlez, president del Força
Lleida.

Roca també va avançar que la
reducció del cànon d'ingrés a la
lliga, que actualment ronda els
cincmilions d'euros, es reduirà
en breu. "Estem esperant la re-
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"Serà més fàcil arribar a

IACB, però no hi podrà

accedir qualsevol ni de
qualsevol manera", va avisar

tarà que els clubs puguin pujar,
que no vol dir que qualsevol hi
podrà accedir, ja que els pres-
supostos de la lliga són prou
importants. S'ha de partir per
sobre dels tres milions d'euros
si un no vol tenir una presència

testimonial en aQuesta Lliga.
Serà més fàcilarribar.hi, però
no hi podrà accedir qualsevol
ni de qualsevol manera", Ya
asseverar.

D'altra banda, Roca, que tam-
bé espera un acord amb l'Eu-

rolliga, preveu que les ACB
Series, que el mes de setembre
passat es van disputar a Lleida,
tornin d'aquí a un o dos anys.
"Ens vam quedar molt contents i
si Lleida ho demana, tornarem",
va concloure

Francesc Roca, al centre, i Félix González, a la dreta.

ElFoç Ueida

ingressa la bestreta

de80.000euros

de lãiuntament

I El Força Lleida va in-
gressar ahir de la Paeria
uns 80.000 €, que corres-
ponen a la bestreta que el
club va demanar de la sub-
venció d'aquesta tempo-
rada, que és de 180.000,
per fer-se càrrec del paga-
ment de les nòmines del
març.i I'abril als jugadors
i tècnics de la plantilla.,
En l'àmbit esportiu, Al-
zamora i Mbaye, absents a
l'entrenament de dimarts,
van poder entrenar-se
amb normalitat, mentre
que Demétrio va haver de
parar, tot i que avui està
previst que s'hi reincor-
pori. A falta de 4 partits,
laplantilla enqara confia a
jugar elplay-off. "No po- '

dem abaixar els braços.
Som conseients que no és
fàcil, però cal lluitar", va
comentar Mbaye.

Llctel Lleida,
a UeidaTV
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Vegeu el vídeo al
mòbil amb el codi.


